
Vyjadrenie Rady školy pri Základnej škole Abovská 36 v Košiciach-Barci 

k Správe o výchovnovzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach 

za školský rok 2016/2017 

 

 

 

     Rada školy si na svojom zasadnutí dňa 11.10.2017 vypočula Správu 

o výchovnovzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach za školský rok 2016/2017, 

ktorú v zmysle zákona predložil riaditeľ školy.  

     Správa podrobne hodnotí celkovú prácu školy vo všetkých oblastiach jej činnosti, 

umožňuje porovnať ukazovatele v rôznych oblastiach s predchádzajúcimi školskými rokmi. 

     Z predloženej správy je zrejmé, že úlohy, ktoré si škola stanovila na školský rok, sa 

podarilo splniť. Dobré výsledky má škola v prospechu a v správaní. V porovnaní s minulým 

šk. rokom zaznamenala mierne zhoršenie v školskej dochádzke. V prospechovej oblasti 

pozitívne hodnotíme skutočnosť, že všetci žiaci prospeli a v 2.-9. ročníku prospelo 

s vyznamenaním  134  /55,6%/žiakov. 
     Škola má dobré výsledky v postupových súťažiach a olympiádach, dokáže sa presadiť 

v rámci okresu i mesta.  V celoplošnom testovaní žiakov 9. ročníka žiaci dosiahli 

z matematiky 54,3%, čo je 2,1% pod a zo slovenského jazyka 50,8 %, čo je 10,4 % pod 

celoslovenský priemer. Zhoršenie sa prejavilo hlavne v predmete Slovenský jazyk a literatúra. 

Vyučujúce uviedli ako hlavný dôvod zhoršenia ten, že v minulom školskom roku bol v 

deviatom ročníku vyšší počet začlenených žiakov. 

     Okrem talentovaných žiakov škola venuje patričnú pozornosť individuálne začleneným 

žiakom, ktorých bolo 25.  

     V oblasti riadiacej činnosti plní vedenie školy koncepčné zámery, patričnú pozornosť 

venuje organizácii práce, zabezpečovaniu odbornosti vyučovania, primerane sa stará 

o  odborný a pedagogický rast pedagogických zamestnancov a modernizáciu výchovno-

vzdelávacieho procesu. Napriek nedostatku finančných prostriedkov každoročne zlepšuje 

materiálnu oblasť. V minulom školskom roku sa vylepšili priestorové podmienky školy- boli 

osadené plastové okná, bolo urobené zateplenie celej budovy, bola dokončená telocvičňa. 

Nedostatky sa prejavujú vo vybavenosti učebne výpočtovej techniky, bude potrebné urobiť 

rekonštrukciu elektroinštalácie a sociálnych zariadení pre dievčatá. 

     Vedenie školy dobre chápe špecifiká školy, potrebu rodičov a žiakov. Snaží sa zo školy 

vybudovať moderné vzdelávacie centrum, v ktorom majú žiaci zabezpečené potrebné 

činnosti priamo v škole a nemusia  cestovať do iných častí Košíc – spolupráca so 

súkromnou jazykovou školou / anglickí lektori /, elokované triedy ZUŠ Jantárová – hudobný 

odbor a  ZUŠ Irkutská – výtvarný odbor. 

       V oblasti stravovania žiakov  pretrváva aj naďalej ten problém, že školská jedáleň 

a kuchyňa sa nachádzajú na druhom poschodí a všetky potrebné potraviny a odpad je 

potrebné nosiť z prízemia ručne. Na ich prepravu je potrebné vybudovať nákladný výťah, 

lebo zamestnankyne ŠJ sú neúmerne zaťažované a z toho dôvodu sú často 

práceneschopné.   

     Celková práca školy a jej výsledky v školskom roku 2016/2017 boli na dobrej úrovni. 

Stanovené ciele v jednotlivých  oblastiach a koncepcii rozvoja školy boli splnené s výnimkou 

plnenia učebných osnov predmetu telesná a športová výchova. V tomto smere sa veľmi 

negatívne prejavila skutočnosť, že škola nemala vlastnú telocvičňu.   

 

 

     V Košiciach-Barci 11.10.2017                                                       Mgr. Beáta Janečková 

                                                                                                                    predseda RŠ  


